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Dr. Szili Katalin
az Országgyűlés Elnökének

	

Írásbeli választ igénylőkérdés

HELYBEN

Tisztelt Elnök Asszony!

„Milyen elképzelései vannak a mindennapos testnevelés bevezetéséróZ? ”
címmel a Házszabály 91 . §-a alapján írásbeli választ igénylő kérdést kívánok benyújtan i

dr. Gyenesei István
önkormányzati miniszterhez

Tisztelt Miniszter Úr !

Az egészségmegőrzés és megszilárdítás alapvető feltétele a mozgáskultúra fejlesztése .
Kisgyermekkorban lehet és kell megfelelő időkeretet biztosítani a megfelelő mozgások,
játékok elsajátítására . Több mint egy évtizede indult el a mindennapos testnevelés az alapfok ú
és középfokú oktatási intézményekben, amelynek már akkor kimutatott eredménye az volt ,
hogy a résztvevő tanulóifjúság körében lényegesen kevesebb volt a betegség, ezáltal kevé s
hiányzás volt a tanintézményekből . Jómagam is részt vettem ebben a munkában, ennél fogv a
a mai helyzetet elfogadhatatlannak tartom, mivel a mindennapos testneveléshez szánt iskola i
időkeret minimálisra zsugorodott . Heti kettő testnevelés óra nem elegendő a célok eléréséhez .

Kérdezem tehát miniszter úrtól : mit szándékozik tenni ahhoz, hogy ez a súlyosan
nehéz folyamat megforduljon?

Várom válaszát !

Budapest, 2008 . december 19 .

`Vincze László
országgyűlési képviselő
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